
 

 
 

Poznań, 23 maja 2018 r. 

 

Interpelacja 

ws. warunków spotkań inwestorskich w Wydziale Urbanistyki i Architektury Urzędu 

Miasta Poznania 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Otrzymałem szereg wiadomości od inwestorów rozczarowanych warunkami rozmów 

w Wydziale Urbanistyki i Architektury Urzędu Miasta Poznania, które wskazują na panujący 

tam duży nieporządek. Zainteresowani zgłaszają przede wszystkim problem „pokoju spotkań” 

na trzecim piętrze, w którym na kilkudziesięciu metrach kwadratowych, w biurko przy 

biurku, omawiane są małe, średnie i duże projekty, inwestycje prywatnych przedsiębiorców z 

Poznania, Polski czy świata, łącznie na wielomilionowe kwoty. Trudno mówić o 

jakiejkolwiek prywatności, gdyż obok wyraźnie słychać szczegóły innych rozmów 

urzędników z petentami. Zamierzenia, które mają więc docelowo zmieniać nasze miasto, 

omawiane są w warunkach, do których wstydem jest zabranie inwestora.    

 W związku z powyższym uprzejmie proszę o informację, czy w najbliższym czasie 

planowane jest podjęcie przedsięwzięć, mających na celu polepszenie warunków lokalowych 

Wydziału Urbanistyki i Architektury bądź najważniejszych jego pomieszczeń. W ostatnim 

czasie przenoszono między innymi Wydział Rozwoju Miasta i Współpracy Międzynarodowej 

do biurowca przy ul. Za Bramką 1. Może więc warto rozważyć także i kolejne działania 

związane z usprawnianiem prac kolejnych Wydziałów. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

   

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


